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SKOLEBESTYRELSEN 
Maglebjergskolen 

 

Onsdag d.30. August 2017, kl. 17.00–19.00 
 

Deltagere: Henrik, Caja, Mette, Lilian, Linda, Signe, Anja, Christina, Karin, 

Tommy, Kim, Birgitte 

 

Afbud: 

 

B = Beslutning O = Orientering D = Drøftelse 

 

1. Godkendelse af dagsorden (B) 

 

 

2.  Kommentarer til referat fra 

d.13.6.17.  (B) 

 

Det er ikke IBM direktør, men en ansat på IBM der har 

doneret penge til skolen. 

 

Signe ringer til Allerød lokalavis om de vil komme og tage 

billieder. 

 

3. Meddelelser fra: (O) 

a. Formanden 

b. Ledelsen 

c. Medarbejdere 

d. Elevrådet (Elias) 

e. Andre 

 

Meddelelse fra: 

Formanden: 

Ikke så meget nyt, ansat den nye ledelse før sommerferien, 

og ny SOF-leder efter sommerferien. 

 

Kim: 

Det har været godt at starte her, vi har tanker om 

Maglebjergskolen som vi vil præsentere for jer og 

forældrene på forældremødet. Vi er et fælles ledelsesteam 

og har nu ansat en  

Vi er kommet god i gang med skoleåret. 5 nye elever og 

der kommer snart en ny dreng. Vi er blevet taget godt imod 

og vil gerne have bestyrelsen med. Vi har haft besøg af 

”learning spaces” som ser på læringsmiljø på skolen og 

kommer med ideer til ændringer. 

Medarbejdere: 

Miljøet på kontoret er blevet bedre, døren er altid åben, vi 

er kommet tættere på ledelsen og hinanden også ved det at 

pavillonen er kommet ned. Processen med at finde en SFO-

leder har været en øjenåbner i forhold til at se ledelsen som 

et samlet team. Nu er vi i gang. En anden stemning på 

skolen. Vi skal snart i gang med årsmøder. Pædagogiks 

lørdag i september, vi har undervisning på tværs af 

klasserne, i både afd. A&B eleverne skal lærer hinanden at 

kende og niveaudele. Vi har fået et ressourceteam hvor der 

nu også er vejledere med (lærings-, læse, sexual, 

UUvejleder) 

Vi har indført fagteammøder som mødes 4 gange året.  

Elevrådet: 
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Elias vil gerne være formand og der er nogen fra B der 

gerne vil være med. 

 Præsentation af bestyrelsen. 

 

Caja mor til Thor i F, og med i støttegruppen. 

Mette udskoling i B afdelingen. 

Kim skoleleder,  

Birgitte souschef 

Henrik Matilde i F 

Karin Mikkel i X kommer fra Stenløse. 

Christina Rasmus i U 

Lilian X i A-afdelingen 

Anja Camilla Y i A  

Signe Oscar C i B  

4. Konstituering af bestyrelsen 

 

Der er valg hver 4 år, hvert 2. år evt. skiftet halvdelen. 

Konstituering af skolebestyrelsen er vedtaget uden 

ændringer 

Formand: Caja,  

Næstformand: Linda 

3 alm. Medlemmer: 

Christina, Henrik. Signe 

Suppleanter: 

Karin, Tommy, Anja 

5. Status på den politiske proces 

i forbindelse med 

Maglebjergskolen. (O) 

Flytning af Maglebjergskolen er lige nu parkeret. 

Skolechef Dorthe har kontaktet de kommuner der har børn 

på skolen, alle siger at det vil de. 

6. Ansættelse af ny SFO-leder.  

 

Vi har ansat en ny SFO-leder, som er uddannet lærer. Hun 

heder Mia starter d. 1.10. hun er inviteret til pædagogisk 

lørdag.  

7. Høringssvar til budget 2018 Der er ikke mange områder der rammer Maglebjergskolen.  

Fritidstilbud skal matche det tilbud der er i Hillerød 

LEVUK, hvis det skal ligge i Allerød.  

Kim og Caja forfatter et høringssvar som sendes inden den 

4.sep. 

8. Oplæg ved Kim og Birgitte ”Tanker om fremtidens Maglebjergskolen 

9. Evt.  Trivselses dag før efterårsferien fredag d.13.10. fra 

kl.8-10. Det er vedtaget, Caja skriver rundt, hvor 

man kan melde sig til en opgave.  

 Caja er blevet kontaktet af et forældrepar, som har 

været utilfredse. Har skrevet på FB, Caja har været 

i kontakt med dem. Skolen har haft et godt møde i 

dag. Og har et aftalt et møde med dem i morgen 

 Sommerferien har fungeret godt i forhold til kørsel 

for Karins familie. 

 

Caja Nielsen   Kim Rasmussen 

Formand   Skoleleder 
 

 

Punkter til kommende møder: 


